
Consell Escolar
08/09/2021

Assistents: Noemí Ferrer, Esther López, Míriam Serrano, Noemí Gonzalez, Patricia Riera,
Marçal Rossinyol, Gustavo Díaz-Peñalver, Arantxa Lebrón, Maria Prat, Laia Borrego, Helena
Sánchez, Pilar Fernández

S’excusen: Lídia Fernandez, , Jordi Soler, Elena Dinarès. Roser Grau, Yolanda Mojal.

Inici - 17:00h Fi - 20:04

L'ODD:

1. Benvinguda al nou curs!

2. Aprovació, si s'escau, de l'acta anterior.

2. Pla d'Obertura 21-22.

S’ha enviat el Pla d’Obertura per Dinantia i es comenta al Consell Escolar. Tanmateix també s’envia tota la
informació a les famílies i es podrà consultar al web de l’escola.

- Debatre en claustre el material que porten els infants de casa ja que pot generar diferències i
conflictes. Aquest punt va en referència a l’estoig que demanem per a la comunitat de joves.

- En Marçal Rossinyol i en Gustavo Díaz com a representants de pares demanen que hi hagi
l’assistència de l’Elena Dinares( representant de l’Ajuntament). Aquesta hauria de poder donar
resposta als dubtes que genera la licitació dels menjadors de les escoles de Terrassa entre altres
temes.

- Les famílies necessiten ser informades respecte als pilars/ projecte de l’escola i canvis que es van
produint a conseqüència de la COVID. ( grups multinivells, ambients, propostes de treball…)

3. Extraescolars.

- Es convocarà una tarda a les famílies per fer una mostra de les extraescolars de l’escola, al pati de
la pista i seguint les mesures de seguretat.

- S’està treballant de manera conjunta sobre l’extraescolar de taekwondo.
- Cal ser socis de l’AMPA.
- Es passa la informació de les extraescolars a les famílies en breu.

4. Economia.

La Míriam ens presenta el pressupost del curs escolar 21-22 i s’aprova. Trobareu el document penjat a la
web.

Degut a la situació de crisi pandèmica no s’han fet les aportacions pertanyents i per tant vam acabar el curs
amb uns 1700 euros de romanent (molt escàs). Enguany partim d’una situació ajustada i comptem amb un
curs menys a l’escola. No obstant, hem optimitzat els recursos al màxim :)

Com a Consell Escolar volem fer propostes per tal de poder millorar aquesta situació i treballar de manera
conjunta per reclamar al Departament d’Educació.

- Proposem fer reunions en comissions per concretar aquest tema. Fem recordatori de les persones
que formen part d’una o un altre.



5. Precs, preguntes, suggeriments, felicitacions, etc.

- Sabem el número de mestres vacunats.? No sabem el número però si tenim constància que la
majoria la té.

- Falten mestres per arribar a l’escola a data d’avui? Han arribat tots excepte un que serà nomenat
aquest divendres.

- Es podrà anar a l’escola amb bicicleta o patinets? Ho parlem amb AMPA i en breu donem resposta.
- Recordatori Comissions:

ECONOMICA Míriam, Pilar i Gus

PEDAGÒGICA Noe, Patri , Marçal

MENJADOR Maria Prat, Helen

PERMANENT Esther, Gus

CONVIVÈNCIA I COEDUCACIÓ Arantxa, Noemí

REFLEXIÓ JORNADA  ESCOLA Roser, Laia B.


